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RM.0002.47.2022 

Protokół nr XLVIII/2022 

z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 25 maja 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:10 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego 

oraz poinformował, że obrady XLVIII sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z 

obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 10 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecna radna Anna Tumińska-Kubasa (dotarła później), radni Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski, Jan Spałka (dotarli później) oraz radna Ewa Tyll. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XLVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVI i XLVII sesji Rady.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2021”. 

(DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Guzew-Babichy rejon ul. 

Edukacyjnej, droga przez wieś Guzew-Babichy, projektowana droga (przedłużenie ul. 

Krasickiego), droga na granicy Rzgowa i wsi Guzew. (DRUK 2) 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy, która może być 

zapewniona przez Gminę Rzgów obywatelom Ukrainy. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 

celowej przez Gminę Rzgów na wykonanie zadania publicznego polegającego na remoncie 

sieci oświetlenia ulicznego w ul. Ogrodników w Ksawerowie, poprzez wymianę lamp z 

sodowych na ledowe przez Gminę Ksawerów. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2022 roku. (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy Rzgów. (DRUK 10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rzgów w 2022r. 

(DRUK 11) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Czyżeminku. (DRUK 

12) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Czyżeminku. (DRUK 

13) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 14) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 

15) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady Gminy Rzgów z dnia 

22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Rzgów. (DRUK 16) 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Rzgowa. (DRUK 17) 

26. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2021.  

27. Komunikaty, sprawy różne.  

28. Zamknięcie XLVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5.  

Protokoły z XLVI i XLVII zostały przyjęte bez uwag.  

 

Ad.6. 

Komendant Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka nie mógł uczestniczyć 

w obradach Rady Miejskiej.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Radny Kordian Skalski poprosił o rozwinięcie tematu dotyczącego wydania decyzji przez 

Marszałka w sprawie wysypiska odpadów.  
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Kierownik Referatu Magdalena Górska wyjaśniła, że gmina otrzymała decyzje dotycząca 

zamknięcia składowiska na polach osadowych w Kalinku oraz zatwierdzenie nowej instrukcji 

eksploatacji tego składowiska. Gmina wniosła odwołanie od decyzji.   

Radny Kordian Skalski poprosił o udostępnienie dokumentacji.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał jaki jest powód prowadzenie kontroli 

odbioru śmieci.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy dotacja na kanalizację jest rozliczona.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz kamiński wyjaśnił, że dotacja na kanalizację nie jest jeszcze 

rozliczona, ponieważ jest przedłużona realizacja tego zadania do sierpnia br.  

Kierownik Referatu Adam Stawiany wyjaśnił, że kontrole polegają na kontrolowaniu osób, 

które złożyły deklarację, że bio odpady będą kompostować we własnym zakresie. Podczas 

kontroli wychodzi na jaw, że niektóre osoby wystawiają bio odpady pomimo deklaracji  

o kompostowaniu we własnym zakresie. Pracownik Urzędu z Referatu Gospodarki Komunalnej 

na obecną chwilę wykrył 69 naruszeń.    

Kierownik Referatu Magdalena Górska odniosła się jeszcze do składowiska odpadów. 

Poinformowała, że burmistrz w ub. Roku wystosował pismo do ZWiK Łódź, aby kierunek 

rekultywacji składowiska był omówiony wspólnie. ZWiK odpowiedział, że gmina będzie 

mogła się wypowiedzieć w temacie rekultywacji dopiero w momencie, gdy określi termin 

przejęcia składowiska odpadów.  

 

Ad.8.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2021” przedstawił Kierownik 

Referatu Miron Ossowski. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10. 

Projekt uchwały został omówiony przez projektanta planu.  

 

W związku z tym, iż wpłynęła uwaga do mpzp, które została nieuwzględniona przez Burmistrza 

Rzgowa, Rada Miejska w Rzgowie zobowiązana jest do zajęcia własnego stanowiska w sprawie 

uwagi.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia 

stanowiska Burmistrza Rzgowa w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1. 

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/485/2022 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Guzew-Babichy rejon ul. 

Edukacyjnej, droga przez wieś Guzew-Babichy, projektowana droga (przedłużenie ul. 

Krasickiego), droga na granicy Rzgowa i wsi Guzew. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Ewa Tyll 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Referatu Inwestycji Zbigniewa 

Snelewskiego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/486/2022 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Referatu Inwestycji Zbigniewa 

Snelewskiego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/487/2022 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.13.  

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XLVIII/488/2022 w sprawie określenia zakresu 

pomocy, która może być zapewniona przez Gminę Rzgów obywatelom Ukrainy. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza Rzgowa i Kierownika Referatu Inwestycji 

Zbigniewa Snelewskiego.  

Gmina Ksawerów nie partycypuje w kosztach budowy oświetlenia ulicznego.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 0 „za”, 11 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XLVIII/   /2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w postaci dotacji celowej przez Gminę Rzgów na wykonanie zadania 

publicznego polegającego na remoncie sieci oświetlenia ulicznego w ul. Ogrodników w 

Ksawerowie, poprzez wymianę lamp z sodowych na ledowe przez Gminę Ksawerów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„PRZECIW” (11 radnych) 

Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski jest zdziwiony, że gmina wycofuje się z 

remontu ul. Ogrodowej w Rzgowie.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski wyjaśnił, że firma nie dotrzymała terminu realizacji 

dokumentacji projektowej. Gmina nie aneksowała umowy i naliczyła kary umowne z uwagi na 

brak realizacji umowy. Gmina wystąpiła o dofinansowanie inwestycji z Polskiego Ładu w 

okresie kiedy ceny były dość normalne, które wyniosłoby ok. 80% wartości kontraktu, tj. ok  

6 mln zł. W tym roku na pewno nie zdąży się rozpocząć inwestycji w związku z tym zasadne 

jest zdjęcie środków na tą inwestycję.  

Burmistrz dodał, że nie wyrażono zgody w ramach Polskiego Ładu, aby skrócić zakres 

inwestycji.  

Radny Paweł Redzynia uważa, że Urząd nie doszacował kosztów inwestycji. W konsekwencji 

czego nie otrzymamy żadnych dotacji.   

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik dodała, że przeszacowanie inwestycji jest niezgodne z 

prawem. Inwestycje szacuje się na dany dzień zgodnie z obowiązującymi wskaźnikami.  

Kierownik Inwestycji powiedział, że projektowanie jest najsłabszym elementem całego 

systemu inwestycji. Ceny wrosły o 100%.  

W dalszej części dyskutowano na temat wykonania koncepcji budowy ścieżki rowerowej ul. 

Centralnej w Starowej Górze, zasadności uzyskiwania dotacji zewnętrznych na inwestycje.  
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Radny Jarosław Świerczyński złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym punkcie. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego 

Jarosława Świerczyńskiego. 

W głosowaniu – 9 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/489/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Jarosław 

Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 6 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/490/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kordian Skalski , Jan Spałka, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.17.  

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Radny Jarosław Świerczyński zgłosił wniosek formalny o zarządzenie przerwy.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego 

Jarosława Świerczyńskiego. 

W głosowaniu – 4 „za”, 7 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu wskazanego wyżej wniosku.  
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/491/2022 zmieniającej uchwałę Nr 

XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNY” (6 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.18.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/492/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNY” (6 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

 

Przerwa. 

 

Ad.19. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/493/2022 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Rzgów w 2022r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 
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„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Ewa Tyll 

 

Ad.20.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/494/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Czyżeminku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Ewa Tyll 

 

Ad.21.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/495/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Czyżeminku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Ewa Tyll 

 

Ad.22.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/496/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Ewa Tyll 

 

Ad.23.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  

i Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/497/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.24.  

Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Radosława Pełkę.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVIII/498/2022 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XI/95/2003 Rady 

Gminy Rzgów z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Ad.25.  

Projekt uchwały został omówiony przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Kordiana Skalskiego. Radny chciałby aby była współpraca między burmistrzem a radnymi.  

Burmistrz Mateusz Kamiński uważa, że skarga jest nie merytoryczna i jest wynikiem działań 

politycznych radnego.  

Mecenas Maciej Kozerski powiedział, że nieudzielenie odpowiedzi na zapytanie radnego w 

terminie 14 dni nie jest rażącym naruszeniem prawa. Termin określony w ustawie o 
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samorządzie gminnym należy traktować jako instrukcyjny. Ponadto pismo radnego nie zostało 

potraktowane jako zapytanie radnego a zwykłe pismo, na które odpowiedź udzielona jest w 

ciągu 30 dni. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał czy po złożeniu skargi wyciągnięto jakiekolwiek 

konsekwencje wobec jakiekolwiek pracownika Urzędu.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji dwa elementy, które zawierała skarga zostały wycofane przez skarżącego a wobec 

elementu który jest przedmiotem dzisiejszej skargi nie wyciągnięto żadnym konsekwencji 

wobec pracownika Urzędu, gdyż pracownik działał w dobrej wierze.  

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji na sesji radny Kordian Skalski jako skarżący wycofał 

skargę i jednocześnie zgłosił wniosek formalny o zdjęcie niniejszej uchwały z porządku obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek formalny.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Kordiana Skalskiego i zdjęciu projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Rzgowa z porządku obrad. 

 

Ad.26. 

Raport o stanie Gminy Rzgów za rok 2021 przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.27. 

Radny Kordian Skalski zapytał czy zgromadzono dokumentację odnośnie zatrudnienia 

nauczyciela wspomagającego w przedszkolu w Rzgowie.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że czeka na pełną dokumentację.  

Radny Kordian Skalski poinformował, że nie podoba mu się forma Kolegium redakcyjnego 

gazety Rzgów-Nasza Gmina. Sprawozdanie z sesji zawierało kilka nieprawdziwych informacji. 

Burmistrz poinformował, że redaktorzy redagujący artykuły do gazety są doświadczonymi 

pracownikami i należy im pozostawić swobodę redagowania.  

Radny Skalski dodał, że artykuły należy opierać na dokumentacji, a nie na własnych opiniach.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski odniósł się do budowy drogi rowerowej na ul. 

Centralnej w Starowej Górze. Dodał, że zakończenie kolejnego etapu trasy Górnej odciąży ul. 

Centralną.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do raportu o stanie gminy, gdzie burmistrz Kamiński 

przedstawia sukcesy gminy i stwierdził, że te sukcesy Burmistrz Mateusz Kamiński może 

zawdzięczyć poprzednim władzom. Teraz Burmistrz powinien sam zapoczątkować nowe 

inwestycje.  

Radny Wiesław Gąsiorek potwierdził, że to upór i konsekwentne działanie poprzednich władz 

doprowadziły gminę Rzgów do tego miejsca, w którym teraz jest.  

 

Ad.28. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 16:03 

zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

Dokładny zapis obrad XLVIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2022.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył:
      

http://www.rzgow.pl/

